
Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Toneta Okrogarja v šolskem letu 2024/2025 
 
Sestanek je potekal v torek, 24. 9. 2024, ob 17.30 na veznem hodniku. Prisotnih je bilo 23 
predstavnikov staršev, 2 člana odsotna. 
 
Ostali prisotni: v. d. ravnatelja Melanija Majdič Zupančič, Manca Pišek – vodja podružnične šole 
Šentlambert, Nataša Jazbec – vodja podružnične šole Kisovec, Bojana Slekovec, tajnica Marjana 
Jerman. 
  
V. d. ravnatelja je prisotne pozdravila in ugotovila, da je svet sklepčen.  
Člani sveta staršev so po elektronski pošti prejeli Poslovnik sveta staršev.  
 
Sestanek je nato potekal po naslednjem dnevnem redu: 
 

1. Imenovanje predsednika in namestnika sveta staršev. 
2. Potrditev zapisnika redne seje organa. 
3. Poročilo donatorskega sklada. 
4. Predstavitev in soglasje k Zaključnemu poročilu za šolsko leto 2023/2024. 
5. Predstavitev in soglasje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2024/2025. 
6. Imenovanje predstavnikov staršev v svet zavoda. 
7. Mnenja, vprašanja in pobude staršev. 
8. Razno. 

 
K 1. 
V. d. ravnatelja je povedala, da je treba najprej imenovati predsednika/predsednico in 
namestnika/namestnico Sveta staršev. Prisotni so predlagali in za predsednika soglasno potrdili go. 
Romano Forte, za namestnico pa go. Mirelo Jazbinšek. 
 
Sklep: Svet staršev je za obdobje enega leta soglasno imenoval predsednico Sveta staršev, 
gospo Romano Forte, in namestnico, gospo Mirelo Jazbinšek. 
 
Romana Forte se je najprej zahvalila za izkazano zaupanje in prevzela vodenje seje. Prebrala je 
dnevni red.  
 
Sklep: Člani sveta staršev so potrdili dnevni red. 
 
K 2. 
Prešla je k 2. točki dnevnega reda.  
Najprej je prisotnim povedala, da korespondenčna seja ni bila potrjena, ker je 13 članov sveta 
staršev vrnilo soglasje, 14 pa ne. Če bomo želeli, da se zapisniki potrdijo prej kot na redni seji, 
morajo člani v prihodnje soglasje vrniti.  
Prebrala je zapisnik redne seje sveta staršev, sklicane 28. 5. 2024. 
Prisotni niso imeli pripomb na zapisnik. 
 
Sklep: Svet staršev je potrdil zapisnik zadnje redne seje sveta staršev, z dne 28. 5. 2024. 
 
K 3. 
Predsednica je predala besedo skrbnici UO šolskega sklada, ge. Bojani Slekovec. Skrbnica UO 
šolskega sklada je predstavila delovanje sklada, zbiranje in porabo sredstev. 
V šolskem letu 2023/2024 je šolski sklad deloval v skladu s poslovnikom v katerem je opredeljen 
namen in dejavnost. Namen šolskega sklada je pridobivanje sredstev, ki se namenjajo za 
financirane dejavnosti posameznega razreda, nakup nadstandardne opreme, raziskovalne 
dejavnosti učencev, pomoč socialno šibkim učencem pri plačilu šole v naravi, nagrade uspešnim 
učencem, za promocijske dejavnosti šole, za delo z nadarjenimi in ustvarjalnimi učenci …  



Sredstva smo zbirali z organizacijo spomladanskega sejma, na katerem smo zbrali 2.532,83 €, z 
namenskimi donacijami za podružnico Kisovec (950,00 €), z donacijo dohodnine (0,3 % dohodnine 
120,34), donacije posameznikov 40,00 €.  
 
Porabili pa smo 9.092,98 € za nakup kinestetičnih miz, sofinanciranja šol v naravi, tečaja plavanja, 
prevoze učencev, nakup sanitetnega materiala, nagrado učenkam šole, darilca (lesena ravnilca) za 
prvošolce, fotokopiranje avtorskih del, Neurobeans pripomočkov, nastopa za Bralno značko. 
 
Znesek na računu na dan 24. 9. 2024 znaša 4.204,47 €. 
Tudi letos bomo delovali v skladu s poslovnikom. 
 
Predsednica sklada je nato povedala, da je potrebno enega od članov (predstavnika staršev) 
nadomestiti v UO šolskega sklada. Otrok člana UO je v lanskem šolskem letu zaključil 9. razred.  
Zato je potrebno predlagati novega, člana, predstavnika staršev v organ. Starši so predlagali Nino 
Češek Vozel, za čas do izteka mandata članom UO donatorskega sklada. 
Pri tej točki je v. d. ravnatelja povedala, da bi šola rada kupila omarice za učence od 6. do 9. razreda. 
Šola bo poskušala v ta namen pridobiti donatorska sredstva.  
 
SKLEP: Člani sveta staršev so sprejeli poročilo donatorskega sklada.  
SKLEP: Člani sveta staršev so imenovali Nino Češek Vozel v UO šolskega sklada, za čas do 
izteka mandata članom UO šolskega sklada. 
 
K 4. 
V. d. ravnatelja je predstavila Zaključno poročilo za šolsko leto 2023/2024 s prilogami 
(samoevalvacijsko poročilo in poročilo o rezultatih NPZ). Članom sveta staršev je bilo gradivo 
poslano po e-pošti.   
Povedala je, da je v letu 2023/2024 šolo s 27 oddelki obiskovalo 535 otrok, ki so ob koncu pouka 
dosegli 94,4 % učni uspeh. Le-ti so osvojili 4 zlata, 8 srebrnih priznanj. Zelo uspešna je bila tudi 
ekipa prve pomoči, ki je osvojila 4. mesto na državnem tekmovanju. Bralno značko je osvojilo 364 
učencev, imeli smo 16 zlatih bralcev. V zlato knjigo je bilo v lanskem šolskem letu vpisanih 20 
učencev.  
V okviru standardne in nadstandardne dejavnosti šole smo izvedli zimsko šolo v naravi za 6. 
razrede, šolo plavanja za 3 razrede, šolo kolesarjenja za učence 5. razreda, šolo v naravi za 8. 
razrede, plavalni tečaj za učence 1. razredov, angleški in matematični vikend, noč v šoli, Halloween, 
… 
Šola je vključena v projekt Erasmus+. 
Vsi strokovni delavci šole imajo pedagoško izobrazbo.  
Glede prostorskih in materialnih pogojev šole je povedala, da je pridobljeno gradbeno dovoljenje za 
prizidek. 
 
Na zaključno poročilo s prilogami ni bilo pripomb. 
 
Sklep: Svet staršev je soglasno podal soglasje k Zaključnemu poročilu za šolsko leto 
2023/2024, k Samoevalvacijskemu poročilu za šolsko leto 2023/2024 in k poročilu o NPZ-jih 
za šolsko leto 2023/2024. 
 
K 5. 
Gradivo LDN je bilo posredovano članom po e-pošti.  
V. d. ravnatelja je povedala, da šola dobro sodeluje z zunanjimi institucijami kot so MC ZOS, CSD 
RK Zagorje, DPM Zagorje, OŠ dr. Slava Gruma, Društvo Rudolfa Maistra, VDC Zagorje, Knjižnica 
Mileta Klopčiča Zagorje, … 
Na šoli imamo dobro IK opremo, še naprej pa se bomo trudili z nakupom didaktičnih sredstev. 
Povedala, da bo letos Tončkov sejem 3. 12. 2024, zato vljudno vabljeni. 



Naštela je projekte, ki se bodo izvajali v tem šolskem letu: smučarski, angleški, matematični vikend, 
noč v šoli, Halloween, angleške čajanke, vodni agent, Digitrajni preplet, športni pedagog, 
nadstandardne ekskurzije. 
Dotaknila se je letošnjih investicij. Kupili smo stole za 3 učilnice na predmetni stopnji, med jesenskimi 
počitnicami bo potekala prenova strehe veznega hodnika in notranjosti veznega hodnika.  
Z ustanoviteljico smo se dogovorili, da bo potekala prenova šole po fazah, najprej bomo prenovili 
kletne prostore. V prihodnje bo potrebno urediti odvodnjavanje pri PŠ Kisovec, prav tako bo 
potrebno na tej podružnici urediti zamakanje strehe. Na PŠ Kisovec se v prihodnje predvideva 
sončna elektrarna.  
Šola v Šentlambertu potrebuje novo fasado.  
V šolski kuhinji bi radi kupili pomivalni stroj, aparat za namaze, napo, toploteko. 
Povedala je, da šola dela dobro in, da si želi, da šola hodi z roko v roki s starši. 
 
Predstavnico staršev je zanimalo ali bo šola organizirala delavnice ali predavanje o nasilju? 
V. d. ravnatelja je povedala, da bo šola organizirala delavnice na to temo.  
Z letošnjim šolskim letom se bodo učenci po pomoč lahko obrnili tako na svetovalno delavko Bojano 
Slekovec, Špelo Marcen in na druge tri svetovalne delavke za nudenje svetovanja, pomoči, stiske.  
V letošnjem letu smo v okviru prednostne naloge šole, dvig kulture in klime na šoli, uvedli novost, 
kako vzpodbujati dobre stvari pri učencih. Vsak mesec bomo izbrali učenca/-ko, ki bo izstopal-a po 
kulturnem in vzornem vedenju oz. po dobrih dejanjih ter ga/jo javno pohvalili. 
 
Prisotni so se z LDN-jem strinjali. 
 
Sklep: Svet staršev je soglasno podal soglasje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 
2024/2025. 
 
K 6. 
Ker dosedanjim predstavnikom sveta staršev poteče 4. letni mandat v svetu šole 23. 11. 2024, je 

potrebno v ta organ imenovati tri nove člane.  

Na podlagi dopisa in poziva sveta OŠ Toneta Okrogarja in Zakona o organizaciji in financiranju 
vzgoje in izobraževanja, so člani sveta staršev soglasno sprejeli  
 
Sklep, da bodo volitve predstavnikov staršev v svet šole javne. Svet staršev je z javnim 
glasovanjem izvolil naslednje predstavnike v svet šole za 4-letni mandat:  TADEJ-a IMPERL-
a, predstavnik-a 2. c razreda, ADELO DELIĆ, predstavnica 1. C/2. D, EMANUELO ŠKALONJA, 
predstavnica 7. B razreda. Vsi trije predstavniki so bili soglasno izvoljeni s 23 glasovi. 
 
K 7.  
Eno od predstavnic je zanimalo, ali bi lahko fotografiranje učencev potekalo v spomladanskem času 
in kdo določi termin fotografiranja? 
V. d ravnatelja je povedala, da nam okvirne datume določi fotografsko podjetje. Predlagali so nam 
v septembru in mi smo ta datum potrdili. 
 
Nadalje je vprašala, zakaj imajo učenci med rednim delom pouka proste ure v urniku.  
V. d. ravnatelja je odgovorila, da ima del učencev prosto uro zaradi delitve razredov pri športu. Na 
urniku pa je še nemščina, ki jo bomo skušali uvrstiti na urnik pred ali po obveznem delu pouka.  
 
Gospo je še zanimalo, zakaj so deklice pri urah športa združene iz več oddelkov posameznega 
razreda in zakaj ne le po oddelkih.  
V. d. ravnatelja je podala odgovor, da gre za upoštevanje Pravilnika o normativih in standardih v 
osnovni šoli, kjer so določeni normativi. 
 
 
 



Predstavnika 9. a je zanimalo, če učenci med poukom res ne smejo na WC? 
V. d. ravnatelja je povedala, da so ta začasni ukrep sprejeli z razlogom, saj se je v WC-jih pojavil 
vonj po cigaretnem dimu in vejpih. Med odmori imamo po hodnikih dežurne učitelje, ki pazijo na red. 
V času pouka pa tega nadzora oz. dežurstva na hodnikih ni. Ugotovili so, da prihaja do kršitev ravno 
v tem času. 
Kajenje in energijske pijače so v našem vzgojnem načrtu zapisane pod težjimi kršitvami. Vendar pa 
moramo pri izreku vzgojnih opominov slediti postopnosti. 
 
Ena od predstavnic PŠ Kisovec je vprašala kakšen je postopek v primeru, da se na šoli pojavijo uši. 
Ali so o tem obveščeni vsi razredi ali samo razred v katerem so se pojavile uši? 
Vodja podružnične šole Kisovec je povedala, da v primeru, d se na šoli pojavijo uši, o tem obvesti 
vse starše. Po določenem času, če so v katerem od razredov še vedno uši, pa samo tisti oddelek. 
 
 
Predstavnika 3. a razreda je zanimalo ali bi bilo mogoče v naslednjem šolskem letu urnik za RaP 
dejavnosti učencem razdeliti 1. septembra? Tako bi učenci lažje koordinirali z drugimi obšolskimi 
dejavnostmi. 
V. d. ravnatelja je povedala, da učencem že junija razdelimo prijavnice za RaP dejavnosti, tako 
dobimo vpogled, katere dejavnost se bodo v prihodnjem šolskem letu izvajale. V mesecu septembru 
pa dobijo natančne urnike vseh dejavnosti razširjenega programa, ki se bodo izvajale v tekočem 
šolskem letu.  
 
Predstavnica 7. b razreda je vprašala ali šola za prevoze učencev pridobi več ponudb? 
V. d. ravnatelja je povedala, da šola zaprosi za tri ponudbe, vendar ponudbe ne prejme vedno od 
vseh prevoznikov, ki so prejeli povpraševanje.  
 
Predstavnica 1. razreda matične šole je pohvalila organizacijo in sprejem prvošolcev. Tej pohvali se 
je pridružila tudi predstavnica staršev 1. razreda na podružnici v Kisovcu. Res so bili lepo sprejeti. 
 
 
Za konec se je predsednica prisotnim zahvalila in zaključila sestanek ob 19.00. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                       Predsednica sveta staršev: 
Marjana Jerman                                                                                                     Romana Forte     
 
Zagorje ob Savi, 24. 9. 2024 


